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Uitgenodigd:  Fam. A. Elings, nr. 7A,  

Annet Burgers nr. 5,   
Linda en Klazinus Evengroen, nr. 2A 
Fam. H. van Buuren, nr. 2B 
Fam. Th. Van ommeren nr. 2C 
Fam. H.J. de Haas, nr 4 

 
 
Aanwezig:  Fam. A. Elings, nr. 7A,  

Annet Burgers nr. 5,   
Linda en Klazinus Evengroen, nr. 2A 
Dhr. H. van Buuren, nr. 2B 
Fam. Th. Van ommeren nr. 2C 
Fam. H.J. de Haas, nr 4 
Dhr. E. Masselink  (Advisium), Ton en Annemieke de Kock, Dhr. J. de Ridder (vader Sven) 

 
In een korte mondelinge presentatie verteld Annemieke de Kock waarom specifiek voor deze plek gekozen is om een 
zorginitiatief te starten. Hoe het gekomen is om dit initiatief te starten.  
 

- Er wordt stilgestaan bij de doelgroep. Hier wordt uitgebreid over gesproken ook met het oog op mensen die 
uitgesloten worden van de mogelijkheid om er te kunnen wonen. 

- Samen wordt besproken over het aantal wooneenheden van 8. Fam. van Buuren en Fam. Elings vinden 8 
mensen te veel.  

- Besproken is de intensiteit van de begeleiding; 24/7 
- Mogelijk andere knelpunten worden bekeken zoals overlast van de voetbalvelden, verkeer op de Brinkstraat. 
- Er wordt gevraagd naar de parkeermogelijkheden voor de bewoners maar ook voor de begeleiding 
- Verteld wordt dat de eerste aanpak is om met Gemeente in overleg te gaan over het beoogde initiatief. Zodra 

hierover meer duidelijkheid is zal opnieuw met de omwonenden gesproken worden. 
 

Mevr. A. Burgers is positief en ziet de ontwikkeling met belangstelling tegemoet. Fam. Elings heeft gemengde 
gevoelens, Dhr. van Buuren ziet geen mogelijkheden voor een zorginitiatief op de Brinkstraat, Dhr. en Mevr. van 
Ommeren en Dhr. en Mevr. de Haas zijn hierin neutraal. 
 
Dhr. J. de Ridder sluit aan en verteld vanuit zijn rol als vader waarom hij een woonplaats zoekt voor zijn zoon. Hij 
verteld wie zijn zoon is en wat omwonenden daarvan kunnen verwachten. Dhr. E. Masselink sluit hierop aan vanuit 
zijn ervaring als orthopedagoog. 
 
De doelgroep blijft een moeilijk punt. Hierop aansluitend nodigt Annemieke allen uit op Hoog-Broek om eens kennis te 
maken met de gasten. 


